
 

 

 

 

 

  Referat fra bestyrelsesmøde i Maribo Roklub d. 6. juli 2015 

  Tilstede: Morten, Tommy, Lotte, Bjarne R, suppl. Kim 

  Afbud:  Bjarne H, Danni, Rasmus, suppl. Erling 

  Referent: Lotte 

 

 

Punkt Beskrivelse Beslutning 

1  Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

Referat godkendt. 

 

2  Formanden orienterer 

1. Baneanlæg 

2. Sydhavs Regatta 

1. Der bliver etableret nyt baneanlæg finansieret af fondsmidler og Lolland Kommune. 

2. Sydhavs Regatta samt efterfølgende træningssamling blev aflyst pga. få 

tilmeldinger. 

3  Aktuelle emner 

1. Vedtægt 

2. Handelsstandsforeningen 

3. Arrangementer 

4. Ny medlemsgruppe 

5. Mailkorrespondancer 

6. Skt. Hans 

1. Forslag til vedtægtsændring: Paragraf 17-22 diskuteret.  

2. Henvendelse fra Maribo Handelsstandsforening ang. hjælp ved arrangementer i 

byen. Poul-Erik Hagemann udpeget som tovholder. 

3. Grillaften d. 28. juli 2015 kl. 18. Flemming Jensen sørger for maden. Lotte sørger 

for opslag. 

4. Bestyrelsen har modtaget forslag fra Bjarne Bue ang. en ny medlemsgruppe. 

Bestyrelsen finder forslaget interessant, og der skal nedsættes en arbejdsgruppe mhp. 

forslag til næste generalforsamling. Bestyrelsen indbyder til møde mhp. nedsættelse af 

arbejdsgruppen (fra bestyrelsen deltager Lotte og Tommy). Lotte sørger for indkaldelse 

til møde. 

5. Udsættes til næste møde. 

6. Fint salg til Skt. Hans arrangementet. Bedre planlægning (generelt ved 

arrangementer). 

4  Økonomi 

1. Status 

1. Status ved Tommy hvert kvartal (en måned efter). 

5  Udvalg for morgen- og 

motionsroning 

- 

 

6  Udvalg for instruktion - 

7  Kaproningsudvalg 

1. Hamburg Junior Regatta 

2. Nordisk Mesterskab 

3. Sorø Regatta 

4. Möllen 

1. Christian deltog i Hamburg Junior Regatta d. 6. og 7. juni 2015. 

2. Christian deltog i Nordisk Mesterskab d. 27. og 28. juni 2015.  

3. Christian deltog i Sorø Regatta d. 4. og 5. juli 2015. 

4. Christian deltager i træningslejr i 11 dage fra d. 9. juli 2015. 

8  Ungdomsudvalg - 

9  Husudvalg 

1.  Lys motionsrum 

1. Der er problemer med følerne i motionsrummet. Der arbejdes på sagen.  

10  Byggeudvalg - 

11  Udvalg for broer og 

udenomsarealer   

- 

12  Materieludvalg 

1. Indkøb af 4 åres inrigger 

2. Bundpropper i gigbåde 

1. Udsættes til næste møde, hvor materielforvalteren deltager. 

2. Bundpropper til alle giggerne etableret. 

13  Udvalg for motionsrum 

1. Polstring af bænke 

1. Udsættes til næste møde. 

14  Tøjudvalg - 

15  Udvalg for hjemmeside - 

16  Sponsorudvalg  - 

17  Næste møde 

1. Dato  

2. Fortæring 

3. Punkter til næste møde 

1. Næste møde mandag d. 3. august 2015 kl. 19. 

2. Danni sørger for fortæring. 

3. Forslag til vedtægtsændring (paragraf 23-28).  Svømmehal. Procedure for 

kommunikation ift. bestyrelsen. 

 

18  Eventuelt 1. Bjarne Bue har ansøgt Velux Fonden om midler til renovering af broanlæg. Punkt til 

næste møde. 

 


